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Aanwezig: De bestuursleden Kees Kool, Jan Bruins, Kees Sprado. 
De dames: Mw. Lena Elvers 
De heren: Wil Bleijenberg, Wim Boei,  Arie Boot, Kees Elvers, Ton Groen, Jan Groen,  
 Dirk Groenenberg, Anthonie Huigen, Leon Keurntjes, Ton van Kooten, H. Klijn, Piet 
Landegge,  John Quick, Wim van Tol en Joop Woelke 
Afwezig (m.k.):  Cor den Hartog, Arjan Bogerd, Loes Groenenberg, Peter van der Linden, 
Nico Middag en Ursus de Boer 
Aanvang: 20.00 uur 
Sluiting:   22.05 uur 

 
1. Opening en vaststellen van de agenda   
Kees Kool heet allen van harte welkom. Vanwege de Coronacrisis zijn er geen leden van 
verdienste aanwezig. 
Deze vergadering kon doorgang vinden onder voorwaarde dat we ons strikt aan een aantal 
regels zouden houden. (1,5 meter regel, bar gesloten en direct na de vergadering de zaal 
verlaten). Kees Kool verzocht de leden ook op de haven de regels in acht te nemen en 
mensen erop aan te spreken als dit niet gebeurt. 
Dit jaar hebben we een groot aantal leden (20) die ons sinds de laatste ledenvergadering zijn 
ontvallen. Het betreft: 
 

Erelid, Eddy Belder 
Lid van verdienste, Elly Belder 

 Bestuurslid, Jaap Kolijn 
Herman de Graaff 
Piet Hoekstra 
Lies Kruyt 
Wout Middelkoop 
Henk van Schijndel 
Evert Vink 
Fred de Weerd 
Verder: 
C. de Bie 
J. Boekelman 
A.H. Dijk 
A. van Hoogdalem 
G. Kiep 
C.J. v/d Leeden 
J.C. Rikkers 
P.J. Stikvoort 
G. de Wolf 
J. van Zanten 

 
Zij worden staande met een moment van stilte herdacht. 
 
De agenda wordt conform het voorstel van de secretaris vastgesteld. Bij punt 10 wordt 
echter nog een verrassing opgenomen. 
 
2. Mededelingen 
Het ledental is dit jaar enorm gegroeid. Op dit moment heeft de vereniging meer dan 1.500 
leden.  Oorzaak is de coronacrisis maar vooral in maart, april en mei zijn er veel artikeltjes in 
het Kontakt geplaatst waardoor mensen die willen gaan vissen de naam De Snoek wisten te 
vinden. Ook de vislessen lijken hun vruchten af te werpen.  
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Ook bij de jeugd is er een grote toename geweest. De actiedagen in juli leverden ook nog 
eens 30 nieuwe leden op. 
Het ledenaantal steeg eveneens doordat er veel minder opzeggingen zijn geweest. 
Normaal zeggen tussen de 150 en 190 mensen per jaar op. Vorig jaar zegden 30 mensen op 
die slechts één jaar lid waren, dit jaar waren dat er 13. In totaal zijn er dit jaar  slechts 120 
opzeggingen geweest. 
 
Een belangrijk gevolg van de coronacrisis is ook de grote vraag naar ligplaatsen. Vorig jaar 
hadden we één ligplaats over in de haven, nu staan er 17 mensen op de wachtlijst. 

 
Het ligt in het voornemen van de Gemeente om nog dit jaar de haven uit te baggeren. 

 
De LHV De Snoek is deelnemer van het sportakkoord, Kees (Kool) en Kees (Sprado)  zijn 
daar een aantal een keren voor op pad geweest. Dit is onder meer gebeurd om in 
aanmerking te komen van subsidies wanneer deze kunnen worden aangevraagd. 

 
De bijeenkomst met de verenigingen van VHL zijn dit jaar niet doorgegaan. Hopelijk kan dit 
in 2021 weer wel gebeuren.  De tweede editie van de VHL-cup  is wederom gewonnen door 
LHV De Snoek. 

 
De vrijwilligers op de kadervisdag hebben Kees Kool  als vrijwilliger van het jaar gekozen. 
Later in deze vergadering wordt daar nog even aandacht aan geschonken. 

 
De jeugdcommissie werd geconfronteerd met twee opzeggingen net voor de eerste wedstrijd 
op 1 september. Het bestuur is erg blij dat Kees Elvers een van de opengevallen plaatsen wil 
gaan innemen. Ook Jelle Zwijnenburg heeft te kennen gegeven de jeugdcommissie te willen 
versterken. Beiden worden benoemd tot lid van de jeugdcommissie. Kees Elvers zal binnen 
deze commissie de functie van penningmeester vervullen.  
 
De viswaterbeheercommissie heeft samen met enkele vrijwilligers en enkele bewoners het 
kroosplan weer opgepakt. De buurtbewoners zijn benaderd om hulp te bieden. Hier hebben 
vier bewoners positief op gereageerd. 

 
De Federatie Midden-Nederland  gaat samen met De Snoek 150 karpers uitzetten in de 
Linge, onder voorbehoud op zaterdag14 november in het park van Asperen. 
Ook in de jaren 2022 en 2024 zullen telkens 150 karpers worden uitgezet. 
We hadden dit jaar een record aantal jubilarissen:  22 van 25 jaar, 14 van 40 jaar, drie van 50 
jaar en één van 60 jaar). 
De jubilarissen van 50 en 60  jaar lidmaatschap hebben we persoonlijk thuis gehuldigd en de 
overige jubilarissen heeft het speldje in de brievenbus gekregen. Het is heel spijtig dat het zo 
moest, maar het kon niet anders. 
 
3. Vaststellen van het verslag van de Algemene Ledenvergadering van 14 oktober 
2019 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
4. Ingekomen stukken  
Behoudens berichten van verhindering (zie boven) zijn er geen ingekomen stukken. 
 
 
5. Bestuursverkiezing 
Aftredend is penningmeester Jan Bruins. Hij is herkiesbaar voor een periode van drie jaar. 
De vergadering gaat unaniem akkoord met deze herbenoeming. 
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Door het overlijden van Jaap Kolijn is er een bestuurslid weggevallen. 
Het bestuur heeft voor deze bestuursfunctie Leon Keurntjes gevraagd en deze heeft zich, na 
een inwerkperiode van enkele maanden bereid getoond om in het bestuur plaats te nemen. 
De vergadering gaat unaniem akkoord met deze benoeming. 
 
6. Jaarverslag 2019 
Het jaarverslag van de commissieactiviteiten wordt door de ledenvergadering ter 
kennisneming aangenomen en goedgekeurd. 
 
Het financieel jaarverslag 2019 wordt door penningmeester Jan Bruins toegelicht. 
Er zijn geen noemenswaardige afwijkingen t.o.v. 2018 en de begroting 2019. De relevante 
cijfers zijn toegelicht bij de afzonderlijke posten. 
De balans is op een nieuwe wijze ingericht waardoor het geheel wat overzichtelijker is 
geworden. 
Op de vraag van Kees Elvers wat er met een overschot bij commissies gebeurt antwoordt de 
penningmeester dat een voordelig saldo wordt toegevoegd aan het eigen vermogen van de 
vereniging. Hetzelfde geldt voor een tekort. Dit wordt dan ten laste van dit eigen vermogen 
gebracht. Uiteindelijk hebben we dan een exploitatierekening welke het resultaat is van alle 
activiteiten. 
Verder geeft de penningmeester inzicht in de onderhandelingen die gevoerd zijn met de 
gemeente VHL over de aanpassing van het huurtarief van de steigers. 
Dit bedrag is uiteindelijk in positieve zin aangepast per 1-1-2020. 
 
7. Verslag kascommissie 2019 
De kascommissie heeft een goedkeurende verklaring afgelegd. Voorzitter Dirk Groenenberg 
deelde de vergadering mede dat alles duidelijk is opgesteld en de cijfers door de stukken zijn 
onderbouwd. De penningmeester werd vervolgens gedechargeerd voor het gevoerde beleid. 
 
8. Benoeming kascommissie 2020 
Voor 2020 bestaat de kascommissie uit: 
Anthonie Huigen, voorzitter 
Arjan Bogerd, lid 
Kerst Sjouken, reservelid 
De vergadering gaat met dit voorstel akkoord. 
 
9. Begroting 2021 
Penningmeester Jan Bruins staat uitgebreid stil bij de impact die de coronacrisis heeft op de 
financiële ontwikkelingen binnen de vereniging. De exploitatie van het clubgebouw (bar en 
verhuur) ligt volkomen stil. Hoe zich dat in 2021 gaat ontwikkelen is tasten in het duister. 
Vooralsnog heeft de vereniging geen beroep hoeven te doen op de reserves mede door de 
sterke stijging van het ledenaantal waardoor meer inkomsten werden gegenereerd. 
De aangeboden begroting wordt toegelicht evenals de voorgenomen tariefsaanpassingen. 
De vergadering gaat naar enige discussie akkoord met deze wijzigingen. Het voordeel van 
de verlaging van de huurprijs van de steigers en de meeropbrengsten door de tariefstijgingen 
wordt grotendeels gebruikt voor het opbouwen van een reserve die noodzakelijk is voor het 
toekomstig onderhoud aan beschoeiing en opstallen op de haven. 
De contributiebedragen blijven ongewijzigd voor de leden vanaf 18 jaar. De 
contributiebedragen voor leden onder 18 jaar zijn uniform vastgesteld op € 5,00. 
De verenigingsvergunning voor leden vanaf 7 jaar is afgeschaft. Deze moeten nu verplicht 
de Jeugdvispas afnemen. 
De ledenvergadering gaat akkoord met de begroting 2021 en de voorgestelde tarieven 2021. 
Kees Elvers stelt de vraag of er achtervang is wanneer de penningmeester uitvalt. 
Jan Bruins antwoordt dat de voorzitter de mogelijkheid heeft om zo nodig de betalingen over 
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te nemen. Voor het daadwerkelijk voeren van de administratie is er geen vervanger. Deze 
moet n.l. wel beschikken over een boekhoudkundige kennis. 
Daarom de oproep aan leden om uit te zien naar een mogelijke tweede penningmeester. 
Het bestuur deelt eveneens ter verduidelijking mee dat vrijwilligers een aantal vrijstellingen 
hebben van de diverse tarieven. 
Het betreft: 

- Stallingsgeld 
- Huur visboot 
- Takelgeld  

 
10.  Ontwikkelingen rond haven en Veerwiel 
In 2018 heeft de ledenvergadering gevraagd of we geen afscheid van het huidige 
clubgebouw kunnen nemen. We zijn de mogelijkheden nog steeds aan het onderzoeken.  
We hebben gesprekken gevoerd  met Teus Meydam en Wim van Dijk en met 
afgevaardigden van  de gemeente VHL. Het bestemmingsplan biedt mogelijkheden voor een 
clubgebouw op het eiland, maar we  willen daarvoor niet samenwerken met een 
horecaondernemer. Een van de belangrijkste punten is dat we zelf de zeggenschap willen 
behouden op ons eiland. 
Het plan van de gemeente om een glasroute over de Zuidwal te realiseren staat op losse 
schroeven. Daardoor maken wij meer kans op realisatie van onze plannen zoals. 

- een huurcontract voor langere tijd 
- De mogelijkheid een energieneutraal  clubgebouw van ca. 200 m2 neer te zetten 

Dit jaar is er door de coronacrisis vertraging in het overleg geweest, maar er is informeel met 
wethouder Cees Taal gesproken. Hij heeft toegezegd om ons te helpen om een goed plan op 
te stellen. 
 
In het laatste clubblad hebben we kunnen lezen hoe de bomen er bij de Veerwiel bij staan. 
Oproep voor een deskundige om een vlonder te vervangen heeft nog niets opgeleverd 
 
Ontwikkelingen haven: 
In de haven is een stuk gereedschap gemaakt om gezonken boten op een veilige manier te 
lichten. Hier is de TC en met name Piet Landegge mee bezig geweest. Tot nu toe hebben we 
dit nog niet nodig gehad. 
De gemeente heeft toegezegd op korte termijn de beschoeiing te gaan vervangen. Dit over 
een lengte van 56 meter. Dit gedeelte huren we van de gemeente. Op ons gedeelte is de 
beschoeiing nog goed, maar zoals de penningmeester al heeft toegelicht moeten we geld 
gaan reserveren voor vervanging van ons deel van de beschoeiing eind jaren ’20. 
 
10a.  Extra agenda punt 
Het bestuur verzoekt de vergadering om Ton Groen wegens zijn grote verdienste voor de 
vereniging te benoemen als lid van verdienste. 
Vele jaren heeft hij allerlei taken verricht binnen de vereniging. Dit jaar is hij 65 jaar lid en 
nog steeds behoort hij , en dat al heel veel jaren, tot een van onze vaste bezorgers. 
De vergadering gaat unaniem akkoord en onder applaus van de aanwezigen wordt de hierbij 
behorende oorkonde door de voorzitter uitgereikt. 
 
Eveneens verzoekt het bestuur de vergadering om Cor den Hartog wegens zijn vele 
werkzaamheden binnen het bestuur, op de haven en als bezorger te benoemen tot 
erelid van onze vereniging. Iets dat we al veel eerder hadden kunnen en moeten doen. 
Wanneer er iemand nodig was in crisissituaties is hij altijd bereid geweest in te springen. 
Helaas kan Cor vanwege de coronacrisis niet aanwezig zijn. Kees Kool zal hem woensdag 
14 oktober om 11.00 bezoeken en hem als erelid benoemen.  
De vergadering gaat unaniem akkoord. 
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Na deze benoemingen besteedt Jan Bruins nog even aandacht aan het feit dat Kees Kool is 
gekozen tot vrijwilliger van het jaar. Aan Kees reikt hij de bijbehorende oorkonde uit en het 
bekende shirt. 
 
11. Aanpassing huurovereenkomst en havenreglement. 
Jan Bruins deelt de vergadering mede dat er enkel wijzigingen in het havenreglement 
hebben plaats gevonden die reeds zijn vermeld in het clubblad van september 2020. 
Dit heeft ook invloed op de huurovereenkomst die wordt afgesloten met de ligplaatshouders. 
Het betreft de minimum leeftijd van de ligplaatshouder. Deze moet minimaal 18 jaar zijn. 
Verder zijn er nog wat taalkundige aanpassingen gedaan. 
 
12.  Rondvraag 
Er wordt door twee aanwezigen van de rondvraag gebruik gemaakt. 
 
John Quick: 
Hoe gaat het dit jaar met de uitreiking van de Vispassen? 
Antwoord: De Vispassen worden dit jaar aan alle leden die voor 15 december betaald 
hebben gratis thuisbezorgd waarbij een beroep wordt gedaan op de bezorgers om een extra 
rondje te lopen. De vergadering vindt dit een prima oplossing en de aanwezige bezorgers 
vinden het geen bezwaar. 
 
Moet het clubblad nog wel verspreid worden als het ook digitaal beschikbaar is? 
Antwoord: Deze vraag speelt af en toe ook binnen het bestuur maar vooral voor de oudere 
leden is dit clubblad toch een toegevoegde waarde, ook omdat niet alle leden digitaal in staat 
zijn het clubblad te lezen. 
 
Piet Landegge: 
Hij heeft kennis genomen van een protocol voor wat betreft het vissen vanaf onze steigers. 
Hoe is dit geregeld. Komen er dan misschien teveel mensen op de steigers vissen. 
Antwoord: 
Het bestuur heeft gemeend om dit protocol op te stellen vanwege de coronaregels en om 
overlast te voorkomen wanneer bootbezitters naar hun boot willen. Deze toestemming wordt 
door het bestuur aan ieder persoonlijk gegeven. Er wordt geen grote toeloop verwacht en 
dient mede om duidelijk te maken dat de visser te allen tijde verantwoordelijk is voor schade 
die hierdoor kan worden veroorzaakt, zowel aan boten als aan vishengels e.d. 
Mocht de toeloop te groot zijn, dan zullen mogelijk aanpassingen volgen. 
 
Wanneer gaan de nieuwe tarieven in? 
Antwoord: nieuwe tarieven gelden voor de botenstalling m.i.v. dit seizoen. De overige 
tarieven gaan in per 1-1-2021.  
 
13. Sluiting  
Op 22.05 uur sluit Kees Kool de vergadering.  
 
 
 
Aldus vastgesteld op …………………………………………………………………….2021 


